
Protokoll frin SvDF:s Styrelsemcite Nr 2 den 9:e oktober 2010
Plats: Stockholms Dartftirbund Stockholm

Ntirvarande
Careen True (CT), Leif Karlsson (LK), Anne Gustafsson (AG), Ola Holmberg (OH), Camilla
Rehnlund (CR), Nils-Erik Ekman(NEK), stefan Kilman(StK) och Tina Laine(TL).

Frinvarande:

Fiirkortningar: Fdrbundsstyrelsen (FS) Tavlingskommitt6n (TK) Seriekommitt6n (SK)
Juniorkommitt6n (JK) Fdrbundskapten (FK) Arbetsutskott (AU) Internationell representant (R)

$ I Miitets iippnande

Careen True (CT) hiilsade styrelsen viilkomna och forklarade mdtet for 6ppnat.

$ 2 Faststiillande av dagordning

Dagordningen faststiilldes i befi ntligt skick.

$ 3 Faststiillande av suppleants intriidande i styrelsen.

Styrelsen beslclt att Nils-Erik Ekman (NEK) kommer att ersiitta Leif Ericsson som har avgitt fran
sitt uppdrag i styrelsen.
Nils-Erik Ekman (NEK) hiilsades dtirmed viilkommen till styrelsen.

$ 4 Kassiiren rapporterar

Anne Gustafsson(AG) informerade att hon kommer att skicka ut debiteringen till distrikten ftjr
medlemsavgifterna under denna mdnad. Anne (AG) kommer att fakturera hela summan denna
gang.
Budgeten kommer att revideras till distriktskonferensen Anne (AG) och Leif (LK) kommer att
arbeta fram ett nytt budgetunderlag di vi inte hade med ftirbundsutvecklings och
verksamhetsutvecklings bidragen i budgeten.
Under mdtet med EDC(Europ6 Dart Council) kommer Careen (CT) att ftirhora sig om avgiften
till EDC.

S 5 TK rapporterar

Styrelsen besldt att Camilla Rehnlund (CR) skall fortsAtta att arbeta med TK frigor. Vidare
kommer Camilla (CR) att utse en TK grupp som kommer att hj?ilpa till med,arbetet i TK.
Klagomil har inkommit till TK att det var tvi stycken juniorer som inte fick spela under ystad
Open. Styrelsen menade att klagomilet delvis har ett underlag, med htinvisning till annonsen som
skickats ut. Men samtidigt menar styrelsen att man inte skickar tvi juniorer salangt utan att
kontrollera att de kan spela.
Angiende RF status pi SM meddelade Camilla (CR) att denna nu har beviljats av RF. Ansokan
har legat pe RF sedan den 14:e september men denna har inte nitt Christer Pallin vilket han
beklagar i sitt brev till oss. Svealand har fttt information om att det inte iir styrelsen som har
ftirsenat ansdkan.



Dalarna har inkommit med klagomil att de inte fitt riksrankingsanktion pi sin ttivling. Styrelsen
besldt att sttidja TK:s beslut om detta med hiinvisning till att det var myciet klagomal p6 furra
tiivlingen som de hade.
DM veckor iir utlagda i kalendem.
Camilla kommer att gh igenom de ttivlingsbestiimmelser som Angeli Holmberg (AH) och
Richard Hagel (RH) har pibrirjat.
Styrelsen besldt att utdcima bdter p6 3000 kronor till Uppsala ftir att de har haft en
distriktssanktionerad tiivling samtidigt som det har gitt en riksrankingsanktionerad tavling i
Gdteborg. Leif (LK) skall skicka ut denna information till uppsala.
Ntir det giiller Pentathlon kvalen si vill Camilla (CR) att dessi inte ltingre skall hillas i distrikten
utan att det skall var ett kval. camilla (cR) iterkommer med underlag.
Angiende rankingtabeller si finns det tvi stycken, en ftir underlag till seedning till tavlingar som
tir kipande, samt en ftir underlag till rankingslutspelet som ?ir 6rsvis.
Beslut om ntista 6rs SWoP kommer att tas efter wDF m6tet i Hull.

S 6 SK rapporterar

Stefan Kihlman (stK) ltimnade ftljande information frdn seriekommitt6n.
Norrserien iir omlottad denna innehiller numera 7 lag.
Det har framkommit att elitserien dam och herr har ffitt dfllig information angiende tindrade
datum. Stefan (StK) kommer att se till att informationen kommer fram till dessa klubbar.
Tabeller och serieinformation iir inte utlagt pi v6r hemsida Stefan (StK) och Tina (TL)
kommer att se till si att detta blir utlagt.

$ 7 JK rapporterar

OlaHolmberg (OH) kommer aff stitta samman en JK kommitt6 till niista mrite, denna har inte
blivit tillsatt de JK kommer att utse denna sjtilv enligt de nya stadgama.
ola (oH) kommer att arbeta fram en handlingsplan ftr kommitt6n.

S 8 FK/IR Rapporterar

Richar Hagel (RH) har inte liimnat nigon information till styrelsen som behover behandlas.
Richar Hagel (RH) informerade dock via Careen (CT) att Carina Ekberg och Maud Jansson
kommer attft,tadel av bidragspengar fran Svenska Spel giillande landJagssatsningen.
Camilla (CR) kommer iiven att se 6ver virt landslagslagskontrakt ftir spelirna och FK.
Det som diskuterades var att pibiirja arbetet med en internationell han&ingsplan, denna skall
innehilla vir milsiittning med vad vi vill uppn6 internationellt.

$ 9Idrottslyftet

Leif Karlsson (LK) informerade styrelsen om att sidan med information och anmiilan var
utlagd. Styrelsen utsig Leif Karlsson (LK) till attestansvarig mot pp p6Idr,ottslyftet.
Leif (LK) kommer att prata med Jens Lindquist fran SISU under nimiarousforum ang6ende
planl?iggning av vidareutbildning ftir vira ft)reningar. H6r har SISU beslutat att st6 ftir
ftiljande kostnader: Utbildningsmaterial och ftirelisare, ftirbundet skall sti ftir boende och
matkostnader.



$ 10 DartNews

Arbetet med niista nurnmer pngar.
Leif (LK) fick i uppdngattffi in akruella adresser fran de licensierade spelarna si att de kan
fil Dart News. Idrottonline registret kommer inte att kunna anviindas ftiniin tidigast i januari.
Anne Gustafsson (AG) bad Tina (TL) att se till si att postgirot var borttaget fran Dart News
och ersatt med Bankgirot.

$ 11 ldrottOnline

Tina Laine (TL) frngade vad som hiinder de ftireningarna som inte har organisationsnummer,
Careen ftireslog att dessa fiireningar skall bort fran Idrottonline vilket rtyr"lr.tr st6ttade. Niir
det sedan giillde vilka licensnunmer som skall anviindas i framtiden, sibesldt styrelsen att
denna diskussion skall lyftas pi distriktskonferensen.
Styrelsen diskuterade om att inftira flera arbetsrum bland annat ftir SK och TK i nuliiget.
Under denna punkt togs tiven upp att styrelsen skall passa pi att gi utbildning om Idrottonline
i samband med ftireningarnas utbildningar.

$ 12 Rr'

Vi har fitt kallelse till IT-mdte med RF ftir att ffi information om ftiriindringar. Styrelsen
besliit att Tina Laine (TL) skall representera ftjrbundet p6 denna triiff.
Styrelsen besldt att Leif Karlsson (LK) deltar i Riksidrottsforumet, clas Andersson kommer
ilen att delta i unga ledare som har mdte innan Riksidrottsforumet b6rjar.
Ola Holmberg (OH) fick i uppdrag att bOrja planliigga bidraget frin Boson p6 20.000 kronor.

$ 13 Sponsoravtal

Fdrbundet har fitt tvi stycken sponsorer som iir intresserade av aff bidraga med olika medel.
Dessa tue iir Bex sport och Biljardexperten. Styrelsen diskuterade de tvi olika ftirslagen och
liimnade motftirslag till dessa. Styrelsen kommer att behandla dessa tvi svar vid niiG
styrelsemdte.

$ 14 Sammanslagning av DD

L_eif K-arlsson (LK) har varit i kontakt med Erik Sjodin angiende Nedre Norrland och
Giivleborg. Heir tir det klart att Bliismita dartklubb kommei att gitriver till NNDD.
Niir det sedan giiller Dalama si vill de fortfarande vara eu egetlistrikt, har p6pekades att ftir
att de skall kunna vara ett distrikt iir det viktigt att det kommer att finnas .niirtritrrstyrelse.
Detta lovade Dalarna genom Per Andersson.

$ 15 Distriktskonferens

Leif Karlsson (LK) har bokat Scandic Bromma till konferensen den 27-28nou..b"..
Kallelse kommer att skickas till disftikten, ftirbundet stAr ftir resa och boende ftir en person
per distrikt. Skulle distrikten vilja skicka mer iin en person fir de sjEilva st6 ftir denna kostnad.

$ 16 Fiirvaring av Dartbanor

Till dess att vi har bestiimt var och hur vi skall fiirvara vdra dartbanor ftr dessa var hos
Shourgard.
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$ 17 Skrivelser

Fran RF har inkommit fiirfrigan om budgetunderlag ftir niista 6r vad som anses giilla fdr
Bredd-, och Elitidrott, Administration, Egna meddei samt sdkt bidrag. Leif Karlsson (LK)
svarar RF pi denna skrivelse.

Frin Peter Ward i Uppsala har inkommit med en skrivelse rdrande om vi har farmarklubbar.
Styrelsens svar pi denna iir aff vi inte har n6gra ftir tillftillet.

$ 13 Ovriga frigor

Det fanns inga iivriga frigor.

$ 14 Niista miite
Det beslOts att niista mdte kommer att ske innan Distriktskonferensen fredagen den 26:e.

$ 15 Miitets avslutande
careen tackade ftir visat intresse och ftirklarade m6tet ldr avslutat.

Vid protokollet Justeras


